
Κύριε Πρόεδρε, 

 

Κυρίες και κύριοι, 

 

Το Ναυτιλιακό Συνέδριο ‘Υδρας αποτελεί στο χώρο της ναυτιλίας μας έναν 

σημαντικό θεσμό. 

 

Ένα συνέδριο, που πραγματοποιούμενο εδώ στο ιστορικό νησί της Ύδρας, 

υπογραμμίζει με τον τρόπο του, τη συμμετοχή διαχρονικά του ιστορικού 

αυτού νησιού και των ανθρώπων του στη ναυτιλία. 

 

Μιλάει με εμπειρία, γνώση και πληρότητα για την μεγάλη υπόθεση, την 

εθνική υπόθεση οφείλουμε να λέμε, της ναυτιλίας μας. 

 

Αξίζει αναγνώριση και έπαινος και στην Αδελφότητα Υδραίων Αθηνών και 

στον Πρόεδρό της κο Ιωάννη Σαχίνη, για την πρωτοβουλία αυτή, που επί 10 

χρόνια με αναζήτηση και προτάσεις, αναδεικνύει την μέγιστη αξία αυτής της 

εθνικής υπόθεσης. 

 

Μιλώντας ταυτόχρονα για την μεγάλη συμβολή των ανθρώπων της 

ναυτιλίας στην ελληνική οικονομία και την ελληνική κοινωνία. 

 

Δυστυχώς οι καιρικές συνθήκες δεν επέτρεψαν την παρουσία μου ώστε να 

σας μεταφέρω και  τον χαιρετισμό του Πρωθυπουργού Κυριάκου 

Μητσοτάκη. Ευχές για επιτυχία και σε αυτό το 10ο Ναυτιλιακό Συνέδριο 

Ύδρας. 

 

Σας ευχαριστώ πολύ. 

 


